
Gemeenteraad  Naarden 

 

 

Informatieve vragen (in plaats van telefonisch contact) 
 

Van : Dries Bartelink / GroenLinks 

   

Datum indiening : 17 oktober 2014 

   

Betreft : o Noodopvang asielzoekers 

   

   

Beantwoording wordt 

standaard op Extranet gezet 

 o (hier aankruisen als u dit niet wilt!) 

   

Datum toezending 

antwoord 

: 21 oktober 2014 

 

 

Vragen: 

 

Het Centraal orgaan Opvang Asielzoekers vangt momenteel veel meer mensen op dan verwacht. Vooral de 

instroom van Syrische asielzoekers is door de aanhoudende en escalerende oorlog hoog. Staatssecretaris Teeven 

heeft daarom in september 2014 een dringend beroep gedaan op gemeenten voor meer opvangmogelijkheden. 

Zowel voor asielzoekers die al een verblijfstatus hebben, als ook voor asielzoekers die nu komen. 

 

Veel andere gemeenten hebben gereageerd door woonruimte ter beschikking te stellen, al dan niet tijdelijk.  

 

GroenLinks is door een inwoner uit Naarden benaderd met een concrete suggestie. De suggestie is om de 

leegstaande portacabins die tot voor kort gebruikt werden voor de tijdelijke huisvesting van bewoners van de 

Veste te benutten voor de opvang. 

 

Onze vragen: 

1. Is de gemeente Naarden actief benaderd door het Rijk om bij te dragen aan de behoefte aan extra 

opvangmogelijkheden voor asielzoekers? Zo ja, hoe is daar op gereageerd?  

De gemeente Naarden is niet actief benaderd door het Rijk. 

2. Hoe staat het College tegenover het dringende beroep van de staatssecretaris op gemeenten voor meer 

opvangmogelijkheden?  

Het college begrijpt - gelet op de enorme toestroom van vluchtelingen - de oproep voor meer 

opvangmogelijkheden, temeer omdat er in de afgelopen jaren, veel opvanglocaties zijn gesloten. Het college 

ziet geen mogelijkheden om aan deze oproep tegemoet te komen.  

 

3. Wat zijn de mogelijkheden voor (tijdelijke) extra opvang binnen onze gemeentegrenzen, bijvoorbeeld in 

leegstaande woningen en/of gebouwen? 

De mogelijkheden zijn zeer beperkt. Leegstaande woningen worden al geclaimd ten behoeve van de 

huisvesting van statushouders.  Leegstaande andere gebouwen zijn niet in bezit bij de gemeente en 

meestentijds ook niet geschikt of geschikt te maken.  

 

4. Hoe staat het College tegenover de suggestie om de portacabins van de Veste voor dit doel te benutten? 

Is het College bereid om de haalbaarheid van deze suggestie te onderzoeken? 

Deze suggestie begrijpen wij, echter met de buurtbewoners rond de Veste is afgesproken dat de portacabins 

zo spoedig mogelijk zullen worden verwijderd. Wij willen als gemeente deze belofte nakomen.   

  

 


	Gemeenteraad  Naarden
	Informatieve vragen (in plaats van telefonisch contact)


